
Styremøte – Skånland Stall og Rideklubb 

 

12. oktober 2023, klokken 18.00. Skånland stall.   

  

Tilstede:  

Vilja, Pål, Kristin, Benedikte, Marte, Isabella og Stein. Viggo tilstede for redegjørelse av 

økonomisk situasjon.  

 

Dan-Eirik og Rolf Inge meldt å ikke kunne møte.  Stein stiller på vegne av dem. Vilja er vara og har 

ikke stemmerett dette møtet.  

 

Referent: Stein 

 

 

Sak 79/23- - Godkjenning av innkalling og saksliste. Godkjent.  

Sakene 79 til 83 innmeldt på forhånd. Resterende åpnet under «Eventuelt».  

 

Sak 80/23 – Godkjenning av forrige referat. Godkjent. 

 

Sak 81/23 – Økonomi 

Redegjøring fra Marte og Viggo. Fokus på siste kvartal, september t.o.m. desember. Oppsummert har 

klubben en forventet inntekt på ca 800.000, og budsjetterte utgifter på tilsvarende. Jevnt over en 

positiv økonomi, men det pekes på at det kan spares penger på f.eks strømutgifter og en mer 

restriktiv bruk av flis til rideskolehester. Leietaker, som tidligere har hatt arbeidsforhold som betaling 

for leie, betaler nå ordinær husleie til klubben og arbeidsforhold er avsluttet.  

 

Stein sjekker mulighet for innkjøp av pellets i større kvanta, for bruk i stallen og for å kunne tilby for 

salg til medlemmer. 

 

Viggo sagt seg villig til å se på muligheten for å bytte flere utelys til LED. Dette vil gi bedre lys, med 

lavere forbruk.  

 

Det forventes å måtte brukes penger på brøyting til vinteren. Foreslått at mesteparten gjøres på 

dugnad blant enkelte medlemmer. Saken må følges opp ved neste styremøte.  

 

Forslag at man setter av produksjonstilskuddet på feriepengekonto. Vedtatt.  

 

Styret vurderer hvorvidt man skal bygge opp høykontoen igjen. Følges opp.  

 

 

Sak 82/23 – Ridebanebunn i ridehall 

Ridebanebunnen oppleves som svært dårlig. Den beskrives som ujevn og hard. Gjort flere forsøk på 

harving og slodding. Behov for å få inn andre maskiner for å nullstille.  

Vedtatt at styret kontakter maskinfirma / entreprenør for leie av maskin og kompetanse for 

utbedring. Pål ansvarlig. Kort tidsfrist grunnet planlagt aktivitet. 



Vedtatt at utstyrsansvarlige ser på muligheten for å selge dagens «slodde-henger» til UTV, for å 

erstatte med annet nødvendig utstyr. Stein og Dan følger opp.  

 

 

Sak 83/23 – Rollefordelinger 

Fortsatt mange henvendelser på enkeltpersoner, også på tvers av ansvarsområder som tidligere 

opplyst i klubben. Styret enig om at man forsøker å spre oppgaver ytterligere. Forståelse for at grad 

av tilgjengelighet for klubben styres av en rekke faktorer og at klubben i stor grad drives på 

dugnadsbasis.  

 

 

 

Møtet avsluttet 20.00  

 

 

 

Evenskjer, 12. oktober 2023 

Referent 

 


